

Title (en)

Wringer device.

Title (de)

Auswringvorrichtung.

Title (fr)

Dispositif d'égouttement.

Publication

EP 0176624 A1 19860409 (DE)

Application

EP 84114983 A 19841208

Priority

DE 3432534 A 19840905

Abstract (en)

In a device for wringing out a mop which is attached to a handle and absorbs liquid, in particular for cleaning and treating floors, a container (2) is provided which is adapted to the shape of the mop, tapers downwards, and has interruptions (3) on its walls, the upper edge of the container (2) being attachable to the upper edge of a bucket in the ends (5, 6) of a bar extending at right angles to the axis of the container. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einer Vorrichtung zum Auswringen eines an einem Stiel befestigten, Flüssigkeit aufnehmenden Kopfes, insbesondere zum Säubern und Pfeilern von Fußböden, ist vorgesehen ein der Gestalt des Kopfes angepaßter, sich nach unten verjüngender Behälter (2) der Durchbrechungen (3) an seinen Wänden aufweist, wobei der obere Rand des Behälters (2) in einem rechtwinklig zur Behälterachse sich erstreckenden Bügelenden (5, 6) am oberen Rand eines Eimers befestigbar ist.

IPC 1-7

A47L 13/58

IPC 8 full level

A47L 13/58 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47L 13/58 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] FR 1467872 A 19670203
- [X] FR 2199451 A1 19740412 - BIDARD CLAUDE [FR]
- [X] US 1952824 A 19340327 - SOLOMON SCHULMAN
- [A] US 3037234 A 19620605 - PAVLICA MANN ANN LEE

Cited by

EP0910982A3; EP0254507A1; EP0910983A1; GB2189384A; GB2189384B

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0176624 A1 19860409; DE 3432534 A1 19860313

DOCDB simple family (application)

EP 84114983 A 19841208; DE 3432534 A 19840905